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Zápis z jednání Konference KSH Vysočina 

konané dne 30. května 2019 v Žirovnici 

 

Jednání zahájil a celý průběh řídil předseda Exekutivy KSH Vysočina Ing. Zdeněk 

Tůma. Jmenovaný přivítal přítomné delegáty s hlasem rozhodujícím. Tím byl splněn 

první bod jednání. 

Poté Ing. Zdeněk Tůma vyzval tedy delegáty s hlasem rozhodujícím, aby se vyjádřili 

k návrhu Programu Konference, připomínek nebylo a návrh programu byl schválen 

jednomyslně.  

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Třetím bodem programu bylo schválení pracovního předsednictva. Navrženi byli Ing. 

Zdeněk Tůma, Mgr. Vít Hrbek a Radek Beneš. Pracovní předsednictvo bylo 

jednomyslně potvrzeno.  

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Ohledně ustavení mandátové komise, předsedající navrhl, aby komise byla vzhledem 

k malému množství delegátů jednočlenná. Navržen byl Zdeněk Materna. Připomínek 

nebylo a Zdeněk Materna byl jednomyslně schválen za předsedu mandátové komise.  

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Zprávu o činnosti KSH Vysočina přednesl Předseda exekutivy KSH Vysočina Ing. 

Zdeněk Tůma, zprávu o hospodaření KSH Vysočina přednesl Místopředseda exekutivy 

KSH Vysočina Radek Beneš.  

Dalším bodem byla zpráva mandátové komise, její předseda Zdeněk Materna 

konstatoval, že na jednání konference bylo pozváno 11 delegátů s hlasem 

rozhodujícím. Z 11-ti pozvaných delegátů bylo přítomno 7, což je 64% a Konference 

je tedy schopna přijímat usnesení. Žádný z pozvaných hostů se konference 

nezúčastnil. 

V diskusi byl největším tématem připravovaný Turnaj krajských výběrů, který ČSH 

pořádá jako doprovodnou akci ke utkání kvalifikace o ME mužů 2020 Česká republika 

– Bosna a Hercegovina. Diskutující konstatovali řadu problémů, které přípravu ze 

strany ČSH provázejí. Dalším tématem diskuse byla možnost podpory náborové 

činnosti od ČSH v souvislosti s uvažovaným profesionálním pracovníkem – 

manažerem KSH. Předseda exekutivy KSH Vysočina Ing. Zdeněk Tůma informoval o 

záležitostech projednávaných Radou ČSH – hospodaření ČSH a přípravě nových 

stanov. 
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Dalším bodem jednání bylo Usnesení z Konference KSH Vysočina. Předsedající 

přednesl text usnesení, které bylo jednomyslně delegáty s hlasem rozhodujícím 

schváleno. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Na závěr Předseda exekutivy KSH Vysočina Ing. Zdeněk Tůma poděkoval za aktivní 

přístup delegátů. Všem účastníkům Konference pak a popřál mnoho sportovních 

úspěchů. 

 

 

 

V Žirovnici dne 30. května 2019 

 

Radek Beneš 

Zapsal: Radek Beneš 

 


